



親愛的客戶：

華僑永亨 VISA 信用卡支付寶®快捷支付™服務暫停通知

由 2015 年 6 月 1 日起，華僑永亨 VISA 卡於淘寶網®或天貓®網上購物平台付款之快捷支付™服務將會暫停。不便之處，敬請原諒。

若貴客戶拒絕接受上述修訂之服務，請於 2015 年 5 月 31 日前以書面通知本行，使本行可作適當的安排為貴客戶終止服務。否則貴客戶將被視作同意該修訂條款。

如有任何查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線 2543 2223。

華僑永亨銀行卡務中心
2015 年 4 月

Dear Customer,

Notice of Suspension of Alipay® Express Payment™ Service for OCBC Wing Hang VISA Cards

With effect from 1 June 2015, the online transaction settlement service of Taobao.com and Tmall.com via Alipay® Express Payment™ Service for all OCBC Wing Hang VISA Cards will be suspended. We regret for the inconvenience caused.

If you do not agree to the above action, you must notify us of your objection in writing before 31 May 2015 so that appropriate arrangements can be made to discontinue the service; otherwise you will be deemed to have consented to the above-mentioned.

Should you have any queries, please do not hesitate to call our Customer Service Hotline at 2543 2223.

OCBC Wing Hang Bank Card Centre
April 2015